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Interpelacje
1. Na wjezdzie posesji prry ul. Chopina 52 jest zapadnigta kostka brukowa,

z-agroinnie *vlaszcza dla pieszych poruszai4cych sip tq arteri4.
2. Proszg o likwidacjg lvyboj6w w jezdni ulicy Brzezinowej w reionie pomigdzy

ulicami Ko5cieln4 i Botaniczn 4, oraznaprzeciwk o wgzti autobusowego MpK
przry ul . Dgbowej.

3' Proszg o wypetnienie ubytk6w w jezdni alei Jana Pawla II w szczeg6lno$ci na
odcinku od ul. Brzezinowej do Lipowej.

4. w centrum TiTt" na ul. cyganka * poufi^ jedynej w tej dzielnicy szkory
podstawowgj \r 3 w fatatnym stanie , rogtu^jqcy; 

"tr"tg 
zdrowia przez

przechodniow jest chodnik. Proszg o jego remont, czy choci azby tak zwan4
_ glzekladkg na niezdegradowane piytlii ihodniko*..
5' Mieszkaicy, a zwlasz*zakierowcy, skarz4 sig na wyboje w uricy pow,

szczeg6lnie w rejonie skrzy2owania z drogqirajowq ni gt. proszg o
interwencjg w tej sprawie.

6' W centrum miasta przy ul. Sw. Antoniego 8 jest opuszc zon4zaniedbana,
za$miecona posesia, stwarzaj qcazagroinie pozarowe. Ju|razdoszlo tam do

*f,!lia, w trosce o esrerykg miita, oraz'beryieczensrwo okoricznych

3::1t6w, proszgpana prezydenra o skurecznq interwencjg w tej sprawie.f4);_:::l.::", p,rrDz,t pana preryoenE o sKur€cznq rnterwencjg w tej sprawiw

: ff:g: yrf,ormacj q.o -ith=y@ na modern izaci Ezespolu| . i -.Y r | ------Q|- .r.ryJY&r
DOrsK sportowychpry ul. sarniej , jeszcze ftu proszg, by zainstalowano

lfl1f,iTril tym miejscu. Jezelitlgo nie bgdzie to po raz kolejny fundusze
ft:J:f:."1"q?_l"3ze.niu na straty z powodu dewastacji.

Y::*::t ul_Katern i,""7, or*. p"ai 
lskiego "riua 

ru domagaj 4s is chodn ika;;;;##itin,
zagroheme zdrowia i \cia pruez poidy mechaniczne, czgsto nieprzestrzegaj4ce przepis6w prawa o ruchu drogowym.

8.

9.



l0.W imieniu czlonk6w stowarzyszenia senior6w Nasz Dom" dzialajqcego z
duzrym powodzeniem od 2l lat na osiedlu Potudnie, proszg pana prezydenta o
pomoc.

Przez wiele lat stowarzyszenie podnajmowalo lokal na wtasne potrzeby od klubu
Abstynenta" dzialajqcego w pomieszczeniach szkoty podstawowej Nr 20. Obecni" po
rozwi4zaniu wspomnianego klubu, szkola nalo?yla na stowarzyszenie ,,Nasz Dom"
ezynsz w wysokoSci ponad 600 zl miesigczne, co przehacza mo2liwofci finansowe
w/ w stowarzyszenia. Ponadto, muszq placii za dodatkowe pomieszczenie z kt6rego
nie korzystajq i jest im niepotrzebne. Proszg o interwencjg w sprawie zmniejszenia
dla nich crynszu, ktorego bgd4 w stanie zaplacit,.

Janusz Dgbczytiskiry


